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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Postabanki kifizetések" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Draskovics Tibor Pénzügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Pénzügyminiszter Úr!

A Postabank 1998-as pénzügyi és politikai botrányát követően a nagyobb befektetőket
kártalanította, azonban 200-300 kisbefektető a mai napig nem kapta vissza befizetését .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Miért nem kárpótolják a kisbefektetőket?

2 . Pontosan hány befektetőnek tartoznak?

Milyen összeg kifizetése van hátra?

4 . Mikor szándékoznak rendezni a kifizetéseket?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . március 7 .

Mádi László
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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